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Emne: Planlagt grussti på Eidsbakkane 

 
Klage på planlagt utvidelse av sti  

 

1)Fau har allerede spurt kommunen om mer lys i Lysløypa uten å få tilslag på det. Den grusstien 

som er planlagt vil kun kunne brukes deler av året, da det ikke er belysning i skogen. Dersom det 

noen gang skulle bli foreslått belysning her, vil vi med en gang si at det er vi imot.  

 

 

2)  

Skoleveien over Eidsbakkane er såvidt vi kan forstå trafikksikker nok i og med at kommunen har 

tatt bort den fartsdumpen som faktisk var i veien fra Karmøyhallen og opp mot byggefeltet. Dette 

er flere år siden. Vi har flere ganger tatt kontakt for å få den tilbake og faktisk fått lovnad om at 

den skulle tilbakeføres. Noe vi ikke har sett noe til.  

 

3)Det hadde vært mer hensiktsmessig å få satt opp  fartsdumpen som ble tatt bort under utbedring 

av veien ned mot Karmøyhallen og fått noen flere som gjør skoleveien sikrere videre på 

byggefeltet.  

 

4) På den delen av byggefeltet der stien starter, er det i enden av veien en meget farlig kryss  der 

ungene sykler fort ned og ikke tar hensyn til annen trafikk. Det er trafikkfarlig og ikke ønskelig 

med mer trafikk/barn der.  

 

5)I alle år har enkelte barn fra Eidsbakkane brukt stien som snarvei til Eide skole. Det har da ikke 

vært aktuelt å gjøre noe med stien for de elevene som har gått i motsatt retning, så hvorfor nå, når 

det nesten ikke er barn igjen på byggefeltet? 

 

6)Det er også bedre for motorikk og kroppsbeherskelse å gå i ulendt terreng i stedet for på flatt 

underlag. Dagens barn trenger absolutt den utfordringen. Jeg mistenker at ønsket om sti heller 

kommer fra enkelte voksne som vil ha grusvei å gå på.  

 

7)Stien  som ble laget midlertidig og som skulle tilbakeføres etter at trinn 4 ble ferdig bygget er 

lite i bruk og er derfor nesten gjengrodd. Dvs at folk flest bruker fortauet opp til der Lysløypa 

begynner.  

 

8)Hvordan er det tenkt at det skal utføres på de bratteste partiene uten at massene kommer til å 

sige/renne ned når det begynner å regne?  

 

9)Ønsker en befaring og forklaring på utførelsen.  

 

Bekreft mottatt klage og reistrering.  

 

Mvh Oddny M Vea  


